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Zápisnica zo zasadnutia Rady seniorov zo dňa 03.11.2022 (9:00-10:30),  

 Primaciálne nám., Nová radnica, Zasadačka 103 

 

 

Prítomní: 

Predsedníčka a členovia Rady seniorov: 

Antalová Plavuchová Lenka, Mgr., námestníčka primátora, predsedníčka rady    

Lipková Daniela, zástupkyňa mestskej časti Devínska Nová Ves, podpredsedníčka rady   

Batovičová Gizela, Ing., zástupkyňa mestskej časti Devín   

Bereš Ivan, zástupca mestskej časti Lamač    

Capková Alžbeta, zástupkyňa mestskej časti Rača   

Hrmová Ľudmila, zástupkyňa mestskej časti Záhorská Bystrica   

Hrušovská Gabriela, zástupkyňa mestskej časti Vrakuňa   

Kostková Katarína, zástupkyňa mestskej časti Petržalka   

Krumlová Štefánia, Ing. arch., zástupkyňa mestskej časti Nové Mesto  

Mravcová Zdenka, Ing., zástupkyňa mestskej časti Dúbravka  

Musilová Milota, Ing., zástupkyňa mestskej časti Staré Mesto   

Sedlák Peter, Ing., zástupca mestskej časti Karlova Ves   

Vráblik Miroslav, zástupca mestskej časti Ružinov    

  

Ospravedlnení: 

Brániková Anna, zástupkyňa mestskej časti Podunajské Biskupice  

Karácsonyová Edita, zástupkyňa mestskej časti Rusovce   

Klučková Elena,  zástupkyňa mestskej časti Čunovo  

Klučková Jaroslava zástupkyňa mestskej časti Jarovce  

Krištofič Ján, zástupca mestskej časti Vajnory  

Weissová Eva, JUDr. zástupkyňa krajskej organizácie Jednoty dôchodcov Slovenska (JDS) 

Petržalka  

Gaálová Mariana, Asociácia prijímateľov sociálnych služieb v SR  

 

Za sekciu sociálnych vecí - oddelenie sociálnej podpory  pre seniorov a ľudí so 

znevýhodnením, Magistrát hl.m. Bratislavy: 

 

Tomešová Ingrid, Mgr., tajomníčka rady, oddelenie sociálnej podpory  pre seniorov a ľudí so 

znevýhodnením, Magistrát hl.m. Bratislavy   

Kurillová Dušana, Mgr., vedúca oddelenia sociálnej podpory pre seniorov a ľudí so 

znevýhodnením, Magistrát hl.m. Bratislavy   

Viktória Halušková, Bc., administratívna podpora, oddelenie sociálnej podpory pre seniorov 

a ľudí so znevýhodnením, Magistrát hl.m. Bratislavy  

 

Body programu:   

1. Otvorenie zasadnutia   

2. Odpočet realizovaných opatrení Oddelenia sociálnej podpory pre seniorov a ľudí so 

znevýhodnením 2021-2022  

3. Rôzne:  Podnet od p. Krumlovej - Poliklinika Tehelná  
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1. Otvorenie zasadnutia 

Predsedníčka Rady seniorov, námestníčka primátora Lenka Antalová Plavuchová a tajomníčka 

Rady seniorov Ingrid Tomešová, privítali prítomne členky a členov Rady seniorov (ďalej len 

„RS“) a predstavili program zasadnutia.  

Hlasovanie o programe: Prítomných: 13,  za: 13, proti: 0,  zdržal sa: 0 

 

2. Odpočet realizovaných opatrení Oddelenia sociálnej podpory pre seniorov a ľudí so 

znevýhodnením 2021-2022  

 

Hlavným bodom zasadnutia bol odpočet realizovaných opatrení Oddelenia sociálnej podpory 

pre seniorov a ľudí so znevýhodnením (ďalej len „OSP“) za obdobie existencie oddelenia v r. 

2021 a 2022 Materiál bol členom  RS v tlačenej  podobe zaslaný poštou vopred.  

- Pani Tomešová (SSV): Predstavila program budovania kapacít proseniorských organizácií. 

Cieľom tohto programu je podpora proseniorských organizácií v hlavnom meste, ich sieťovanie 

ako aj spolupráca mesta s proseniorskými organizáciami. Na začiatok uviedla, že OSP 

zastrešuje dotácie v oblasti podpory medzigeneračnej solidarity a zvyšovania kvality života 

seniorov a senioriek v Bratislave, ktoré sú súčasťou grantového programu v sociálnej oblasti 

„Bratislava pre všetkých“. Cieľom mesta v tejto oblasti je posilniť mimovládne organizácie, 

ktoré sa buď profilujú v oblasti podpory starších obyvateľov a obyvateliek, alebo vytvárajú 

aktivity a podujatia s potenciálom byť medzigeneračné a inkluzívne. V roku 2021 bolo 

podporených 14 z 15 žiadateľov, alokovaná suma  50 000 eur. V roku 2022  bolo podporených 

21 z 25 žiadateľov, alokovaná suma 70 000 eur. Kompletné výsledky grantovej výzvy  sú 

zverejnené na webe mesta. Výzva  na rok 2022  je uzavretá a ďalšia bude v roku 2023.  

Ďalej uviedla, že s cieľom rozvoja kapacít proseniorských organizácií  hl. mesto organizuje 

semináre, workshopy, školenia pre proseniorské a dobrovoľnícke organizácie. 18.10.2022 OSP 

zorganizovalo v spolupráci so Slovenskou asociáciou účtovníkov neziskových organizácií 

seminár  na tému Finančný manažment – špecifiká neziskových organizácií pre proseniorské 

organizácie.  Seminár sa stretol s veľkým úspechom a pomôže organizáciám pri ich činnosti aj 

vyhnúť sa chybám pri zúčtovaní dotácií. Ďalšie vzdelávanie, ktoré OSP pripravuje pre 

proseniorské organizácie do konca roka:  9.11.2022 sa uskutoční workshop  "Dobrovoľníctvo 

- ako získať a manažovať dobrovoľníkov“, na začiatok decembra je  naplánovaný Workshop 

"Ako napísať dobrý projekt?“. Dátum bude ešte upresnený, predpokladaný dátum konania je 

9.12.2022.  Sekcia sociálnych vecí pripravila na 15.11.2022 online informačný seminár o 

vypĺňaní zúčtovacieho formuláru a záverečnej správy pre podporené subjekty v rámci 

dotačného programu Bratislava pre všetkých v roku 2022. 

-Pani Hrmová MČ Záhorská Bystrica:   Ako prebieha komunikácia ohľadom grantového 

programu a kto sa môže do neho zapojiť.  

- Pani Tomešová (SSV): Čo sa týka grantového programu,  zapojiť  sa môžu len právnické 

osoby. Podrobné informácie, kto sú oprávnení žiadatelia sú uvedené vo výzve a v Štatúte 

grantového programu. Výzva sa zverejňuje na webe mesta. Informácia o výzve sa zdieľa cez  

facebook aj cez maily, ktoré zasielame proseniorským organizáciám.  

- Pani Hrmová MČ Záhorská Bystrica: Zasielajú sa maily s informáciami napr. o grantovej 

výzve,  o seminároch na oddelenia alebo odbory sociálnych vecí na  jednotlivé mestské časti, 

alebo či má tieto informácie zdieľať ona.  

-Pani Kurillová (SSV): Komunikujeme s oddeleniami sociálnych vecí na  jednotlivých  

mestských častiach. Tie informácie, ktoré by mohli byť relevantné zasielame e-mailmi alebo 

o nich informujeme na  pravidelných spoločných stretnutiach s mestskými  časťami.  
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-Pani Tomešová (SSV): Uviedla, že partnermi mesta v napĺňaní politík aktívneho  starnutia sú 

proseniorské organizácie, preto im mesto poskytuje mediálnu podporu v mestskom časopise  

In.ba - seniorské dvojstrany, zdieľa program ich aktivít, uverejňuje informácie na FB, na webe 

mesta. Priamo na webe mesta sú prekliky na webové stránky proseniorských organizácii a starší 

obyvatelia si tak môžu na jednom mieste nájsť pestrú ponuku podujatí  a aktivít, ktoré 

organizujú jednotlivé organizácie.  Zámerom OSP  je aj sieťovať a prepájať proseniorské 

organizácie navzájom a zároveň aktívne počúvať ich požiadavky smerom k vedeniu mesta. 

Preto sa konajú pravidelné stretnutia s proseniorskými organizáciami– v roku 2022 najmä 

stretnutia v procese prípravy Komunitného plánu sociálnych služieb a stretnutie primátora 

Hlavného mesta SR Bratislavy so zástupcami proseniorských organizácií v Justiho sieni 

Primaciálneho paláca, dňa 14.06.2022. Ďalej uviedla, že v rámci aktívnej pomoci mesta 

proseniorským organizáciám sú k dispozícii priestory mesta, kde môžu organizácie 

uskutočňovať  svoje podujatia,  a to Zrkadlovú sieň  za zníženú sumu  a Justiho 

sieň  Primaciálneho paláca zdarma, pričom zodpovedala na otázky, aký je  konkrétny postup 

pri zabezpečovaní  týchto priestorov. 

Ďalšou časťou v odpočte bola činnosť RS za obdobie 2021- 2022 vzhľadom na to, že do agendy  

OSP patrí prostredníctvom tajomníka RS organizačne a administratívne zabezpečiť prípravu 

a priebeh zasadnutí, príprava podkladov, vyhotovovanie zápisov atď. V prezentácii 

zosumarizovala  činnosť RS za obdobie 2021- 2022  a súhrnne uviedla najvýznamnejšie témy 

prerokované na zasadnutiach Rady seniorov: Fungovanie siete denných centier v mestských 

častiach – zdieľanie  dobrej praxe, Komunitný plán sociálnych služieb 2030, Opatrenia na 

úrovni mesta pre ľudí prichádzajúcich z Ukrajiny, Prevencia osamelosti starších ľudí 

v Bratislave po covidovom období, 10. výročie vzniku Rady seniorov – poďakovanie jej 

členom a členkám za prácu, Aktuálny prehľad o fungovaní zariadení pre seniorov v pôsobnosti 

mesta, Informácia o nájomnom bývaní v Bratislave, Informácie o Národnom programe 

aktívneho starnutia 2021-2030. Zápisnice zo zasadnutí sú zverejnené na webe hl. mesta:  

https://www.bratislava.sk/socialne-sluzby-a-byvanie/aktivity-v-socialnej-oblasti/rada-

seniorov 

Ďalej uviedla, že v zmysle štatútu RS je funkčné obdobie člena RS spojené s funkčným 

obdobím výkonu funkcie primátora a poďakovala sa členkám a členom RS  za ich činnosť. 

Poslednou témou, ktorú odprezentovala bola  Letná bratislavská univerzita seniorov (LBUS). 

Záujem starších obyvateľov  o vzdelávanie je každým rokom väčší, a preto aj v roku 2022 

hlavné mesto v spolupráci s Univerzitou Komenského, Centrom ďalšieho vzdelávania, 

organizovalo  v lete už 12. ročník Letnej bratislavskej univerzity seniorov. Zaujímavé 

prednášky boli pripravené každý deň od 1. do 4. augusta 2022 v Zrkadlovej sieni Primaciálneho 

paláca. Uviedla, že tento rok boli pripravené pre účastníkov aj sprievodné podujatia.  Každý 

deň počas LBUS sa  jej účastníci mohli zúčastniť prehliadky Primaciálneho paláca. Zdôraznila, 

že zo stretnutí s proseniorskými organizáciami aj staršími obyvateľmi  vyplynulo, že starší 

obyvatelia preferujú osobný kontakt a materiály v tlačenej podobe. Preto po skončení 

prednášok mali proseniorské organizácie priestor, aby mohli prezentovať svoju činnosť pred 

účastníkmi, ktorí sa každodenne zúčastnili LBUS. Išlo o neformálne stretnutia a rozhovory. 

Organizácie mohli zdieľať so seniormi informácie o svojich aktivitách, o pripravovaných 

akciách a projektoch, rozdávať letáky príp. iné propagačné materiály. Okrem proseniorských 

organizácií v Mezaníne Primaciálneho paláca svoje aktivity pre seniorov predstavila aj Mestská 

knižnica. Projekt LBUS je financovaný hlavným mestom,  pre bratislavských seniorov je  účasť 

bezplatná.  

 - Pani Hrmová MČ Záhorská Bystrica: Informovala, že účastníčky z ich mestskej časti  

pozitívne hodnotili možnosť stretnúť sa zo zástupcami proseniorských organizácií. Ďalej 

https://www.bratislava.sk/socialne-sluzby-a-byvanie/aktivity-v-socialnej-oblasti/rada-seniorov
https://www.bratislava.sk/socialne-sluzby-a-byvanie/aktivity-v-socialnej-oblasti/rada-seniorov
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uviedla, že podľa jej názoru je potrebné podporiť Centrum aktívneho starnutia, ktorému chýba  

potrebná  podpora zo strany sociálnej poisťovne v podobe uzatvorenia zmluvy. 

 - Pán Vráblik MČ Ružinov: Uviedol, že sa zúčastnil kurzu v Centre aktívneho starnutia   pokým 

poskytovanie služieb v ňom bolo bezplatné. Teraz kurz stojí okolo 200,00 eur. Podľa jeho 

názoru  je táto suma  pre väčšinu dôchodcov príliš vysoká.  

- Pani Kurillová  (SSV): Uviedla, že OSP je s Centrom aktívneho starnutia (CAA)  v kontakte.  

CAA bolo vybudované na pôde Univerzity Komenského v Bratislave v rámci programu 

cezhraničnej spolupráce INTERREG V-A, a preto zo začiatku boli kurzy poskytované 

bezplatne. Mesto má vybudovaný transparentný  systém podpory organizácií cez dotačný  

program v sociálnej oblasti „Bratislava pre všetkých“.  CAA sa môže zapojiť do  výzvy.  

- Pani Hrmová MČ Záhorská Bystrica:  Položila doplňujúcu otázku, či CAA vie o danej výzve 

a či sa môže prihlásiť? 

-Pani Kurillová (SSV): Áno,  CAA bolo informované o dotačnom programe. V roku 2022 sa 

CAA  nezapojilo do grantovej výzvy ako žiadateľ o dotáciu.  

-Pani Kurillová (SSV): Poďakovala p. Tomešovej za prvú časť prezentácie a pokračovala 

v odpočte. Svoju prezentáciu začala odpočtom, ktorý sa týkal zariadení sociálnych služieb.  

Pobytovú sociálnu službu v zariadeniach pre seniorov a zariadeniach opatrovateľskej služby 

poskytujú v Bratislave verejní a neverejní poskytovatelia sociálnych služieb. Mesto je 

stabilným partnerom neverejných poskytovateľov sociálnych služieb v zariadeniach pre 

seniorov, v ktorých sú umiestnení starší Bratislavčania a Bratislavčanky. Bratislava si ako 

jedno z mála miest na Slovensku plní svoju zákonnú povinnosť a poskytuje neverejným 

poskytovateľom  finančný príspevok na prevádzku. V roku 2022 hl. mesto vyplatilo finančný 

príspevok na prevádzku vo výške cca 1 750 000 EUR. Ďalej predstavila verejných  

poskytovateľov sociálnych služieb, ktorí sú v zriaďovateľskej pôsobnosti  hl. mesta:  

7 zariadení pre seniorov (ZPS): Dom tretieho veku a Petržalský domov seniorov - Petržalka, 

Domov seniorov Lamač, Archa - Kramáre, Gérium – Ružinov/Podun. Biskupice, Domov jesene 

života a Domov pri Kríži – Dúbravka  

3 zariadenia opatrovateľskej služby (ZOS): Archa - Kramáre, Gérium - Ružinov/Podun. 

Biskupice, Domov jesene života - Dúbravka 

1 denný stacionár: Archa – Kramáre. 

Kapacita mestských zariadení je 1057 miest. V evidencií čakateľov je spolu k 31.8.2022 

zapísaných - 1190 do ZPS a 258 do ZOS. Uviedla, že v súčasnosti je evidovaný zvýšený dopyt 

na tzv. bezodkladné príjmy, t.j. príjmy obyvateľov, ktorí nie sú v evidencii čakateľov, ale na 

základe zmenenej životnej situácie (napr. straty opatrujúceho člena rodiny) alebo náhleho 

zhoršenia zdravotného stavu už nedokážu žiť samostatne a je potrebné zabezpečiť pre nich 

poskytovanie sociálnych služieb. K 31.8.2022 mesto eviduje 61 žiadostí o bezodkladné 

umiestnenie do ZPS a 44 žiadostí do ZOS. Na otázku z pléna vysvetlila rozdiel medzi ZPS 

a ZOS. V ZOS sa poskytuje  sociálna služba len na určitý čas napr. po prepustení  z  nemocnice 

alebo pri zhoršení zdravotného stavu, ak nie je možné poskytnúť opatrovateľskú službu. Doba 

poskytovania služby je najviac na 3 mesiace, túto lehotu možno predlžiť len raz najviac o 3 

mesiace. Predstavila členom a členkám RS novú jednotnú spoločnú  žiadosť o zabezpečenie 

sociálnej služby v zariadeniach v pôsobnosti mesta.  

Ďalej sa venovala téme, ktorá sa týkala  zvládnutia pandémie COVID-19 . Skoré zavedenie 

protiepidemických opatrení vo všetkých mestských zariadeniach pre seniorov, testovanie, 

očkovanie , informačné kampane ako aj ďalšie opatrenia prispeli k tomu, že pandémia Covid-

19  bola zvládnutá veľmi dobre. Spomenula aj fakt, že počas obdobia pandémie Covid-19 bol  

veľmi malý záujem od čakateľov  nastúpiť do ZPS.  
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-Pani Hrušovská MČ Vrakuňa: Sa opýtala, čo poradiť žiadateľom, ktorí sú ešte mobilní a chceli 

by si vybrať zariadenie a ako majú postupovať. 

-Pani Kurillová (SSV): Odporučila pozrieť si webové stránky jednotlivých zariadení, na 

ktorých nájdu všetky potrebné informácie aj fotografie a  podľa preferencií  žiadateľa si vybrať 

zariadenie, ktoré spĺňa jeho požiadavky, následne vyplniť a podať si žiadosť. Ak nemajú 

internet je možné aj telefonicky kontaktovať vedúce sociálnych úsekov v zariadeniach, ktoré 

vedia poskytnúť relevantné informácie. Je dobré dohodnúť si stretnutie a zariadenie si pozrieť. 

Žiadosť je dostupná na webe mesta, v prípade potreby je možné využiť služby kancelárie 

prvého kontaktu v Novej radnici a požiadať o vytlačenie žiadosti.  

- Pani Hrušovská MČ Vrakuňa: Sa ďalej informovala, či je k žiadosti potrebné doložiť aj 

lekársky posudok.  

-Pani Kurillová (SSV): Posudkovú činnosť majú v kompetencii mestské časti. Žiadosť 

o posúdenie je potrebné predložiť  na príslušnú mestskú časť  a tá  následne  vydá posudok, kde 

je uvedený stupeň odkázanosti.   

Po zodpovedaní otázok  ohľadne  ZPS pokračovala témou starnutia v domácom prostredí, a to 

domácou opatrovateľskou službou (DOS). DOS je terénnou sociálnou službou poskytovanou 

fyzickej osobe so stupňom odkázanosti najmenej II, odkázanej na pomoc inej fyzickej osoby 

pri úkonoch sebaobsluhy a starostlivosti o domácnosť a základných sociálnych aktivitách; je 

poskytovaná v domácom, resp. prirodzenom sociálnom prostredí prijímateľa. DOS poskytujú 

mestské časti - v špecifickej situácii Bratislavy ako hlavného mesta s 2 samosprávnymi 

úrovňami (mestom a mestskými časťami) kompetencie vyplývajú zo Štatútu hlavného mesta 

SR Bratislavy. Mesto pôsobí v oblasti DOS  doplnkovo – zabezpečuje poskytovanie DOS pre 

čakateľov na umiestnenie v zariadeniach pre seniorov, ktoré spravuje hl. mesto, čiže 

podmienkou je byť evidovaný v jednom z týchto zoznamov pred dňom podania žiadosti. Služba 

je poskytovaná magistrátom prostredníctvom finančných príspevkov pre neverejných 

poskytovateľov. Z analýzy vyplynulo, že v budúcom období je potrebné zamerať sa na 

motivačné nástroje, nábor opatrovateliek a zvyšovanie kvality poskytovaných služieb 

zabezpečením kvalitných vzdelávaní pre personál.  

-Pán Vráblik MČ Ružinov: Uviedol, že existuje organizácia, ktorá robí kurzy pre formálnych 

aj neformálnych opatrovateľov, ktorú vedie pán Servátka. 

-Pani Kurillová (SSV): Uviedla, že ide o organizáciu Mosty pomoci,  toto občianske združenie 

sa zapojilo do grantovej výzvy v roku 2021 aj 2022, ich projekty boli podporené.  

-Pani Mravcová MČ Dúbravka: Sa dopytovala, ako postupovať v prípade,  ak žiadateľ nemá 

v Bratislave  trvalý pobyt?  

-Pani Kurillová (SSV): Všetky žiadosti o sociálnu službu sú naviazané na trvalý pobyt.  

- Pani Hrušovská MČ Vrakuňa: Mala otázku k platbám, či si  klienti v ZPS sami platia úhrady. 

-Pani Kurillová (SSV): U neverejných a takisto u verejných poskytovateľov si 

klienti/prijímatelia sociálnych služieb platia za služby sami. Pokiaľ ide o mestské ZPS, výška 

úhrady závisí aj od toho či odoberajú stravu atď. Cena sa odvíja od platného VZN hlavného 

mesta Slovenskej republiky Bratislavy č. 2/2014 z 24. apríla 2014 o úhradách za poskytovanie 

sociálnych služieb. Informácie sú dostupné aj na webstránke mesta. Priemerná úhrada je cca 

300,00 €. Poslednou témou prezentácie bola téma prístupnosti, a to prístupné mesto bez bariér. 

OSP pracuje na sprístupňovaní služieb a priestorov mesta, a to dôsledným koncepčným 

odstraňovaním materiálnych, komunikačných a iných bariér. Bezbariérové úpravy sa realizujú 

v spolupráci s ďalšími útvarmi magistrátu, najmä so Sekciou dopravy a Sekciou výstavby. V 

okolí Primaciálneho paláca hl. mesto osadilo plošiny, rampy a automaticky sa otvárajúce dvere 

a zaviedlo službu online tlmočenia z/do posunkového jazyka a službu prepisu hovorenej reči 

na text na 20 bodoch kontaktu mesta s obyvateľmi.  

https://bratislava.sk/sk/komunikacia-bez-barier
https://bratislava.sk/sk/komunikacia-bez-barier
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-Pani Hrmová MČ Záhorská Bystrica: Vzniesla požiadavku, ktorá sa týka tabletov a kurzov ako 

ich používať, ktoré zabezpečuje Ministerstvo investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie 

SR (MIRRI SR) pre seniorov. Podľa názoru pani Hrmovej zo strany starších  obyvateľov je 

záujem o  tieto kurzy aj  tablety, ale tento dopyt nie je zo strany MIRRI SR pokrytý.   

-Pani Kurillová (SSV): Oslovili sme MIRRI SR a ponúkli im spoluprácu, hl. mesto nie je 

bohužiaľ oprávneným subjektom, aby takéto tablety výzvy MIRRI získal a zabezpečoval 

distribúciu. 

- Pani Hrmová MČ Záhorská Bystrica: Upozornila na problém týkajúci sa príliš vysokej plošiny 

do trolejbusu, ktorý spôsobuje problém pri nastupovaní/ vystupovaní.  

- Pani Kurillová (SSV): V súčasnosti  OSP pripravuje  školenia pre vodičov dopravného 

podniku, ktoré sú naplánované na november. Obsahom školenia sú špecifiká prepravy 

zraniteľných skupín osôb, najmä osôb s pohybovým, zrakovým, sluchovým  a mentálnym 

znevýhodnením vrátane starších obyvateľov. Výstupom bude aj karta vodiča so stručným 

súhrnom obsahu školenia, ktorú môže mať vodič pri sebe počas služby.  

-Pán Sedlák MČ Karlova Ves: Upozornil na  zastávky električiek, pri ktorých chýba ostrovček. 

Ide napr. o zastávku Centrum. Požiadal o vrstvu asfaltu s tým, že dostal odpoveď, že  nie je 

možné požiadavke vyhovieť, pretože  v čase žiadosti  nebolo isté, že tam zastávka bude. Podľa 

pána Sedláka, ak je tam v súčasnosti  už umiestnená elektronická tabuľa tak ide o stálu 

zastávku. Ďalej vyjadril nespokojnosť aj so zástavkou Jesenského, ktorá je bariérová, zatiaľ čo 

zastávka oproti divadlu je bezbariérová, tým pádom pán Sedlák nerozumie prístupu a stratégii  

dopravného podniku k danému problému. Vyslovil názor, že zo strany kompetentných 

zamestnancov sa daným problémom nevenuje náležitá pozornosť. 

-Pani Kurillová (SSV): Uviedla, že vzhľadom na to, že táto problematika nie je  v kompetencii  

OSP nevie na ňu odpovedať, už v minulosti sme sa dopytovali príslušných kolegov a nakoľko 

je zjavné, že táto téma nie je doriešená  dopýtame sa opätovne v akom je to stave a aký je ďalší 

zámer.  

-Pán Bereš MČ Lamač: Sa dotazoval, ako vyriešiť to, aby sa zodpovední zamestnanci 

konkrétnymi problémami museli zaoberať.  

-Pani Kurillová (SSV): Uviedla, že v zmysle štatútu RS môže prijať uznesenie a môže prizvať 

kompetentných kolegov, aby sa zúčastnili ďalšieho zasadnutia. 

-Pán Bereš MČ Lamač: Súhlasil, že uznesenie by bolo pre ďalší postup vhodnou alternatívnou,  

a uľahčilo by vymožiteľnosť odporúčaní a námietok zo strany členov RS a aj pre zamestnancov 

OSP resp. SSV  by to bol vhodný argumentačný  prostriedok pri komunikácii s príslušnými 

zamestnancami magistrátu z iných oddelení a sekcií.  

-Pani Kurillová (SSV): Vyjadrila súhlas a upozornila na fakt, že RS prijala v aktuálnom 

funkčnom období zatiaľ iba jedno uznesenie.   

Diskusia sa potom opätovne vrátila k dostupnosti tabletov z MIRRI SR a k dostupnosti 

notebookov pre členov  RS z magistrátu.   

-Pani Kurillová (SSV): Pokiaľ ide o notebooky pre členov RS, ktoré by im boli zapožičané hl. 

mestom, OSP dopyt zisťovalo. Záujem nebol veľký - jednak kvôli zodpovednosti za zverený 

notebook a tiež preto, že veľká časť členov RS už má vlastný notebook  alebo tablet.  

-Pán Sedlák MČ Karlova Ves: Poukázal na to, že z praktického hľadiska je dôležité mať nielen  

tablet, ale aj internetový prístup. Bez internetového prístupu sa tablet nedá riadne používať.  

-Pani Kurillová (SSV): Uviedla, že tento problém bol akútny počas pandémie koronavírusu, 

keď sa zasadnutia  uskutočňovali online, ale v súčasnosti sú  preferované osobné stretnutia 

a zasadnutia.  

-Pán Sedlák MČ Karlova Ves: Uviedol, že má stále záujem, aby materiál na zasadnutie RS bol 

zasielaný aj poštou v tlačenej podobe a dotazoval sa, či je možné v tom pokračovať. 



MAGISTRÁT HLAVNÉHO MESTA SLOVENSKEJ REPUBLIKY BRATISLAVY 
Sekcia sociálnych vecí 

Primaciálne nám. 1,   P. O. Box 192,   814 99  Bratislava 1 
 

 

7 

 

-Pani Kurillová (SSV): Uviedla, že ak je to možné a bude ďalej pretrvávať záujem, materiály 

na zasadnutie RS sa budú  naďalej zasielať aj poštou. Ak sú však podklady tak rozsiahle, ako 

je napríklad Komunitný plán sociálnych služieb, ten z  hľadiska rozsahu nebolo možné vytlačiť. 

-Pani Lipková MČ Devínska Nová Ves: Reagovala na predstavený odpočet  OSP a uviedla, že 

išlo o kvalitne pripravený materiál. Poukázala na to, že hoci  OSP funguje iba 2 roky má už za 

sebou hmatateľne výsledky. Pani Lipková sa vrátila  k téme školení pre vodičov dopravného 

podniku a uviedla, že sú určite potrebné. Poukázala na konkrétny príklad, keď vodič privrel 

cestujúceho do dverí a prišlo k usmrteniu.  

-Pani Kurillová (SSV): Uviedla, že v prípade, ak majú členovia RS ďalšie podnety, ktoré by 

mohli odznieť na školení vodičov dopravného podniku môžu ich zaslať p. Tomešovej emailom.  

3. Rôzne:  Podnet od p. Krumlovej - Poliklinika Tehelná 

-Pani Plavuchová - predsedníčka RS: K téme Poliklinike Tehelná uviedla, že hl. mesto  

rokovalo s MH manažment vo veci vyhlásenej obchodnej verejnej súťaže na predaj Polikliniky 

na  Tehelnej ulici. Výsledkom rokovaní je predĺženie lehoty na podávanie ponúk na kúpu 

nehnuteľností, čím sa vytvoril väčší časový priestor pre zapojenie širšieho okruhu uchádzačov 

vrátane hlavného mesta.  Lehota bola predĺžená do 22. novembra. Aktuálne sa hl. mesto 

oboznamuje s dostupnou dokumentáciou k súťaži a zároveň je na 8.11.2022 dohodnutá 

obhliadka nehnuteľnosti. Avšak zdravotná starostlivosť je v kompetencii  BSK a Ministerstva 

zdravotníctva a názor mesta je skôr poradný. Napriek tomu zástupcovia hl. mesta rokujú a 

zaujímajú sa o tento problém,  pretože zachovanie zdravotnej starostlivosti je pre hl. mesto 

dôležité.  

-Pán Sedlák MČ Karlova Ves: Sa opýtal, či to isté hrozí aj Železničnej poliklinike. 

-Pani Plavuchová - predsedníčka RS: Podľa verejne dostupných informácií Železničná 

nemocnica s poliklinikou pri Trnavskom Mýte je na predaj. Majiteľom sú  Železnice SR.  

Na záver poďakovala členkám a členom RS za ich činnosť pri riešení otázok postavenia 

seniorov na území Bratislavy a zvyšovania kvality ich života a vyjadrila presvedčenie, že 

v témach  sa bude pokračovať na ďalších zasadnutiach RS potom čo prebehne ustanovujúce 

zasadnutie mestského zastupiteľstva a budú  menovaní členovia jednotlivých komisií. 

 

Zapísala: Bc. Viktória Halušková, oddelenie sociálnej podpory pre seniorov a ľudí so 

znevýhodnením, v. r.  

Overili:   

Mgr. Ingrid Tomešová, tajomníčka RS, oddelenie sociálnej podpory pre seniorov a ľudí so 

znevýhodnením, v. r.  

Mgr. Dušana Kurillová, vedúca oddelenia sociálnej podpory pre seniorov a ľudí so 

znevýhodnením, v.r.  

  

 


